
mł/foooß. 499,
Andrzej Kopeć

›_ z wawa.. ..=_.S,..,., . „eM-nVMK.,

` 'ł' .2% řś- Ê.
w* Í\\11"Ĺíi

4/0/5
2018-08-30, Kędzierzyn-Koźle

Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle

Sz. P. Sabina Nowosielska

INTERPELACJE

W związku z zapytaniami mieszkańców zgłoszonych podczas dyżurów proszę o odpowiedź na
następujące pytania:

1. W związku z interwencją mieszkańców zgłaszających powstający na posesji przy ulicy
Grunwaldzkiej 34 nieporządek i zanieczyszczenie terenu proszę o przedstawienie czynności,

które Straż Miejska podjęła lub zamierza podjąć w celu zlikwidowania problemu.
2. Czy w posiadaniu Urzędu Miasta znajduje się projekt techniczny inwestycji w wyniku, której

oślepieniu uległaby ulica Kościelna od strony ul. Miłej?
3. Kto jest właścicielem terenu na którym znajduje się strzelnica w Koźlu? Czy gmina może się

ubiegać i byc' beneficjentem środków przeznaczonych na budowę strzelnic?
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INTERPELACJE

W zwiazku z zapytaniami mieszkaficéw zgfoszonych podczas dyiuréw prosze o odpowiedz’ na
nastepujace pytania:

1. W zwiqzku z interwencja mieszkaficéw zgiaszajacych powstajacy na posesji przy ulicy
Grunwaldzkiej 34 nieporzadek i zanieczyszczenie terenu prosze o przedstawienie czynnoéci,

ktére Strai Miejska podje+a lub zamierza podjalé w celu zlikwidowania problemu.
2. Czy w posiadaniu Urzedu Miasta znajduje sie projekt techniczny inwestycji w wyniku, ktérej

oélepieniu ulegiaby ulica Koécielna od strony uI. Mite]?
3. Km jest w+a§cicielem terenu na ktérym znajduje sie; strzelnica w Koilu? Czy gmina moire sie

ubiegac’ i byc‘ beneficjentem Srodkéw przeznaczonvch na budowe strzelnic?


